
Formanden Käthe Sørensen bød velkommen i Boldklubben Fremad Amager

Derefter gik vi over til generalforsamlingen med følgende dagsorden:
 1.  Valg af dirigent
	 2.		 Formanden	aflægger	beretning
	 3.		 Kassereren	fremlægger	det	reviderede	regnskab
	 4.		 Fastlæggelse	af	kontingent	for	2022
 5.  Behandling af indkomne forslag
 6.  Valg til bestyrelsen
 7.  Valg af suppleant til bestyrelsen
 8.  Valg af revisor og revisorsuppleant
 9.  Eventuelt
Ad 1   Valg af dirigent
Bestyrelsen foreslog Ole Plett, som takkede for valget, og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet og dermed beslutningsdygtig.

Ad 2   Formandens beretning
Formanden	oplæste	sin	beretning	for	2021,	se	side	2	-	og	den	blev	godkendt.

Ad 3   Kassereren fremlægger det reviderede regnskab
Søren Bo gennemgik regnskabet, som blev godkendt. PVK har 88 medlemmer, heraf er 13 medlemmer i 
restance.	Får	en	chance	i	2022	til	at	indbetale	kontingent.

Ad 4   Fastlæggelse af kontingent for 2022
Bestyrelsen	foreslog,	at	kontingentet	for	2022	forblev	kr. 150,00/år. 

Ad 5   Behandling af indkomne forslag
Der var ikke indkommet nogle forslag.

Ad 6   Valg til bestyrelsen
 a) På valg var formand: Käthe Sørensen, valgte at stoppe som formand efter ca. ti år. 
     Ny formand blev Birger Vessel.
  b) Valg af bestyrelsesmedlemmer: Anny Juul, modtog genvalg.
     Inge Bredahl Pedersen, modtog genvalg.
  
Ad 7   Valg af bestyrelsessuppleant
 Viggo Bremmer for 1 år, modtog genvalg.
 Karin B. Petersen for 2 år, ikke på valg i år.

Ad 8   Valg af revisor og revisorsuppleant
 Hanne Christensen som revisor, for 2 år, ikke på valg i år.
 John E. Jensen som revisorsuppleant, for 2 år, ikke på valg i år.

Ad 9   Eventuelt
Under dette punkt kan intet vedtages. Den nyvalgte formand Birger Vessel takkede Käthe Sørensen for det 
store arbejde hun havde gjort som formand.

Den nye formand Birger Vessel afsluttede generalforsamlingen og takkede dirigenten.
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Efter	generalforsamlingen	takkede	Anny	Juul	(sekretær)	Käthe	Sørensen	for	det	store	arbejde,	hun	havde	
gjort for PVK. Gennem sin tid som formand har Käthe fået mange gode forbindelser, og dem vil hun fort-
sat	kontakte	mht.	gaver	til	vores	banko.	Käthe	blev	æresmedlem,	og	modtog	-	som	tak	-	lidt	vådt	til	ganen	
fra foreningen.
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